Valuation Officer Recruitment Exercise 物業估價主任招聘遴選

Format of the Basic Law Test 基本法測試形式

The Basic Law test paper will be in both English and Chinese. It will consist of 15 multiple-choice questions to be completed in 25 minutes. There is no passing mark set for the Basic Law test and the full mark of the paper is 100. The Rating and Valuation Department will notify candidates of their test results within 4 weeks. Results are of permanent validity and may be used for application of other non-degree/ non-professional civil service jobs requiring academic qualifications at Form 5 level or above. Candidates may, if they wish so, take the Basic Law test again when they apply for another job. If so, the latest test results will be counted.

基本法測試是一張設有中英文版本的選擇題形式試卷,全卷共 15 題,考生須於 25 分鐘內完成。基本法測試並無設定及格分數,滿分 爲 100 分。差餉物業估價署會於考試後四星期內通知應徵者其基本法 測試的成績,有關成績永久有效,並可於申請其他學歷要求於中五程 度或以上,但低於學位程度的公務員職位空缺時使用。應徵者亦可選擇於報考其他職位時,再次參加基本法測試,而在此情況下,會以最 近期的成績為準。